
Rakennusinsinöörikilta ry Pöytäkirja Raadin kokous 21/2024

Aika: 22.8.2024 Paikka: Rakentajanaukio 4, Kiltahuone
kello 18:00

Läsnä: Katariina Kokkonen (puheenjohtaja) Oscar Rouvinen (sihteeri)
Elli Peltoniemi Joel Vainio
Patrik Hoppania (P.16.2. S.16.2.) Niklas Riihelä
Petteri Niska Pessi Parkkinen
Vertti Hatara (S.16.1.) Essi Korpi (poissa)
Saimi-Sofia Pirinen (poissa) Linnea Hartikainen (poissa)
Juuso Saari (S.8.3. P.8.3.)

1. KOKOUKSEN AVAUS
Kokkonen avasi kokouksen ajassa 18:03

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN
Kokous todettiin lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN
Esityslista hyväksyttiin.

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJAN HYVÄKSYMINEN
Korjattu läsnäolijat.
Korjattu kohdassa 5. nimiä ja poistettiin turhaa tietoa.
Korjattu kohdassa 6. Niskan ja Rouvisen kuulumisia.
Korjattu kohdassa 7. otsikoiden järjestystä.
Korjattu kohdassa 8.2.3. Raksarockiin liittyvää tietoa.
Kohdasta 8.3. poistettu tavaralista.
Edellisen kokouksen pöytäkirja hyväksyttiin esitetyin muutoksin.

5. ILMOITUSASIAT
Kokkosta väsyttää.
Peltoniemi ehdottaa kaikille raatilaisille sakkoa, jotka eivät vielä ole killan jäseniä.
Hoppania muistuttaa, että ulkoexcursioon on 2 viikkoa aikaa.
Niska ilmoittaa, että orientaatioviikkoon on alle viikko aikaa.

6. KUULUMISKIERROS
Hoppanialla loppui maanantaina työt. Valittaa että ilman rutiinia ei tule päivän
perusasioista paljon mitään. Lupaa tulla muuttamaan kiltahuoneelle tavaroita huomenna
aamuvarhain, jotta saisi oman unirytmin korjattua.
Riihelä on prokrastinoinut paljon, mutta asiat jotka pitää tehdä on kuitenkin tullut tehtyä.
Viettänyt paljon vapaa-aikaa. Menee hyvin.
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Niskalla mennyt ihan ok:sti. Jännittää että koulu alkaa kohta. Ollut kiva muuttaa kiltistä.
Käynyt Haltialassa poimimassa kukkia.
Parkkinen on käynyt interreilaamassa. Interreilin jälkeen Parkkinen on muuttanut ja on
hyvin tyytyväinen uuteen kämppäänsä. Muuton jälkeen on ollut orientaatioviikko ja
alkusyksy mielessä ja suunnittelussa. Odottaa innolla tulevaa syksyä.
Rouvisella menee hyvin, lähtee vaeltamaan Nuuksioon, tyytyväinen että täyspäiväiset
työt loppuvat.
Vainiolla menee hyvin. Vaikka työt ovatkin loppuneet on muita hommia riittänyt.
Tulostanut paljon A4 kokoista paperia välitilinpäätöstä varten.
Peltoniemellä menee hyvin, käynyt Puolassa vanhempiensa kanssa. Tehnyt
kandidaatintyötä ja fuksikapteenin tehtäviä koko ajan reissusta lähtien.
Kokkonen tehnyt kandidaatintyötä todella paljon, eikä tekeminen ole miellyttänyt.
Kandidaatintyö on stressannut ja vienyt aikaa, mutta työ valmistuu kuitenkin ajallaan.

7. JÄSENASIAT
7.1. Sähköpostilistan uusi käytäntö

Rouvinen ehdottaa että lukuvuoden vaihteessa ei tehdä killalle uutta
sähköpostilistaa, mutta jatketaan vanhan listan käyttöä, jotta välttyisi vuoden
mittaan ylimääräisen työn tekemisestä.
Päätös: Hyväksytään killan jäsenten sähköpostilistan uusi käytäntö.

7.2. Uudet jäsenet
Alexander Norkin
Maria Tikka
Aino Tornivaara
Elliroosa Peltoniemi
Oscar Rouvinen
Johan Alén
Niklas Riihelä
Petteri Niska
Patrik Hoppania
Ilkka Honkasalo
Alican Tas
Saimi-Sofia Pirinen
Mira-Bella Korhonen
Jere Moilanen
Viivi Vainikainen
Aukusti Hiltunen
Eemil Nurmi
Matilda Åberg
Antti Taskinen
Linnea Hartikainen
Onni Kulmala
Janne Nikkonen
Niklas Henttonen
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Mikael Korhonen
Joel Vainio
Julia Valkama
Karola Salminen
Niklas Laiho
Emmi Pietilä
Katariina Kokkonen
Päätös: Hyväksytään uudet jäsenet.

7.3. Raadin palaute
Raati on saanut palautetta nettisivuilla näkyvistä tapahtumista. Uuden
nettisivuprojektin myötä nykyisten päivittäminen ei ole prio
Raati on saanut palautetta että Sitowiselle ei vastata puhelimeen
Raati kiittää palautteesta.

8. YLEISTÄ
8.1. Menneet tapahtuma

8.1.1. 14.8. FuksipIKnik
Parkkisen ja Peltoniemen mielestä tapahtuma oli erittäin onnistunut ja
suosittelee sitä hyvin vahvasti seuraajilleen.

8.1.2. 16.-18.8. MAIK-varaslähtö
Niskan mielestä varaslähdössä oli hauskaa, tapahtuma rullasi ihan hyvin
kun se saatiin käyntiin. Peltoniemi antoi palautetta tapahtuman
ilmoittautumisen avautumisesta sekä MAIK-hallituksen ja fuksikapteenien
välisestä kommunikaatiosta. Tapahtumapaikalla oli paljon sieniä,
sammakoita ja sudenkorentoja. Kiitos Ramboll.

8.1.3. 19.8. AA kokous
Kokoustettiin AA-kerhojen ja killan välisestä yhteistyöstä. Status-check
toiminnan kannalta sekä nyt että tulevaisuudessa. Suunnitteilla on
systemaattisempaa yhteistyötä tulevaisuutta varten. Kaikilla kerhoilla
yhteinen huoli tulevaisuuden jäsenmääristä.

8.2. Tulevat tapahtumat
8.2.1. 23.8 Kiltahuoneen läksiäiset

Riihelä mainitsee että tapahtuma kehittynyt hyvään tahtiin. Yleistä
mietintää tapahtumanumeroiden järjestyksestä ja toteutuksesta.

8.2.2. 26.-30.8. Orientaatioviikko
Käytiin läpi ja täytettiin viimeisiä raadin työvuoroja orientaatioviikolle.

8.2.3. 29.8. Otasuunnistus
Käytiin läpi killan Otasuunnistuksen rastia, mitä siellä tehdään ja kuka
siellä on.

8.2.4. 30.8. Kiltahuoneen avajaiset
Kokkonen miettii, että hän tai hänen äitinsä leipoisi kakkua tapahtumaan.
Uudelle kiltahuoneelle budjetoiduilla sohvarahoilla ostetaan kuohuviiniä
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sen johdosta, että saatiin sohvat muualta. Suunnitteilla on myös iso
punainen leikattava nauha, sekä uuden kiltahuoneen nimikilpailu.

8.2.5. 3.9. Aalto Day One ja Aalto After Party
Kilta osallistuu kyseisiin tapahtumiin edustamaan.

8.3. Välitilinpäätös
Käytiin läpi killan toimikuntien budjetin tilannetta ja tarkasteltiin välitilinpäätöksen
tilannetta.

8.4. Häirintätoiminta
Kokkonen ehdottaa että hän itse ottaa vastuun killan häirintätoiminnasta.

8.5. Seuranta
8.5.1. Varauskalenteri killan tavaroille

Kokkonen muistuttaa lähettää raadin jäseniä lähettämään haluamansa
sähköpostiosoitteet hänelle.

8.5.2. Syksyn päivämäärät killan kalenteriin
Kokkonen muistuttaa raadin jäseniä laittamaan syksyn tapahtumia killan
kalenteriin.

8.6. Vuosijuhlaedustukset
8.6.1. YRK

Siirretään päätös edustajista eteenpäin.
8.6.2. Tarakin

Kilta on saanut save-the-daten. Vainio ilmoittaa olevansa kiinnostunut
kyseisestä edustuksesta.

Siirrytään kohtaan 10.1.

9. SISÄASIAINTOIMIKUNTA
9.1. Arkisto

Killan arkistoon on viety kassillinen tavaraa. Aino Tornivaara on perehdytetty
vastaamaan arkistosta.

9.2. Liikunta
Liikuntavastaavat ovat miettineet kesän rantalentopallopelien toteutumista ja
miksi ne eivät ole vetäneet niin paljoa kiltalaisia.

9.3. SyysVaellus
Tapahtuman suunnittelu on edennyt tiuhaan tahtiin, mm. Kanoottireissu on jo
varattu.

9.4. Kulttuurivastaavat
Kulttuurivastaavat kokoustavat lähitulevaisuudessa. Kokouksessa päätetään mm.
syksyn tapahtumista.

Siirrytään kohtaan 17.

10. ULKOASIAINTOIMIKUNTA
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10.1. 21.8. Ulkoexcu-kokous
Niska piti kokouksen jossa käytiin läpi excursioteknisiä asioita. Kokouksen
lopussa kandidaattikeskuksessa hälytti paloennakko Inkubion kiltahuoneella
palaneiden popcornien takia.

10.2. Fuksiexcu
Excu saadaan järjestettyä, mutta excursiosta rahan saaminen killalle on tuottanut
ongelmia.

11. IE-PERHE

12. OPINTOTOIMIKUNTA
12.1. Lyhyesti sitseistä

Abi-sitseistä on pidetty kokous. Hoppania käynyt Panu Sainion kanssa
labrakierroksella, joka on määrä esittää abeille.

13. FUKSITOIMIKUNTA
13.1. Raksarock

Parkkinen pyysi selvennystä tapahtuman kulkuun ja järjestykseen. Kokkonen ja
Riihelä avasi myös tapahtumaa varten käytössä olevia killan tarvikkeita.

13.2. Syksyn suunnitelmia
Parkkinen on suunnitellut bändiä, joka koostuisi hänestä ja fukseista. Peltoniemi
on miettinyt urheilutapahtumia fukseille.

14. MAISTERITOIMIKUNTA
14.1. Tilannepäivitys

Riihelä on tehnyt todella paljon pieniä tehtäviä syksyyn liittyen ja avaa
ajatuksiaan syksystä ja KV-toimintaan liittyvistä asioista. Riihelä odottaa innolla
orientaatioviikkoa.

15. VIESTINTÄTOIMIKUNTA
15.1. Nettisivuprojekti

Rouvinen esitteli nettisivujen uudet alaverkkotunnukset, jotka ovat nyt livenä
netissä killan pääverkkotunnuksen alla. Kokkonen uhoaa, että jos Lauri Vallo
liikuttaa pikkurilliä nettisivujen eteen, syö hän mädän kananmunan.

16. RAHA-ASIAT
16.1. Budjetti

Vainio toivoo, että raadin jäsenet täyttäisivät budjettia aktiivisemmin.
16.2. Laskut ja korvaustositteet

Päätös: Hyväksytään liitteenä olevat laskut ja korvaustositteet.

Siirrytään kohtaan 9.1.

17. AYY
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18. MAIK JA AA-KERHOT JA RIL

19. M.E.T.A.

20. SEURAAVA KOKOUS
Seuraava kokous pidetään 5.9.2024 klo 16:00.

21. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN
Kokous päätetään ajassa 20:18.

_______________________ _______________________

Katariina Kokkonen Oscar Rouvinen
Puheenjohtaja Sihteeri

Elli
Petteri :3
Vertti
Essi
Pati
Niklas
Saikku
Kata


